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ACTA DE LA TAULA SECTORIAL DE DRETS DE LA  
CIUTADANIA I COHESIÓ SOCIAL  
Sessió ordinària  

Número de la sessió: 2025/13  

Data: 25 de febrer de dos mil vint-i-cinc  

Hora: 18:15h 

Lloc: Sala Noble de Ca n’Arús 

Assistents: 

• Alejandro Moreno Oliva, Espíritu de Santa Cruz de la Sierra 

• Anna Santarrosa, Servei de Participació Ciutadana 

• Enric Roldán Bermejo, representant del Casalet  

• Amaya Cazorla, Oficina del Pla Integral Les Planes BLocs Florida  

• Lèlia Becana Velasco, Associació de Veïnes i Veïns de la Florida 

• Montserrat Monrós, representant Fundació La Vinya 

• Marta Herrero 

• Santiago González Piñeiro 

• Jesús Solores, Creu Roja 

• Núria Miró, ACAF 

• Juana Martínez 

• Noelia Medina 

• Jordi Ibáñez i Figuera, president de la Taula Sectorial de Drets de la Ciutadania 

• Maria Ibáñez, secretaria de la Taula Sectorial de Drets de la Ciutadania 

• Francisco Cárdenas, UGT 

• Bessy Lorena Ponce, Mujeres Unidas Entre Tierras 

• Angèlica Arranz 

• Xavier Castellano, Fundacio Catalana de l'Esplai  
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No assisteixen i comuniquen absència: 

 

• Josep Maria Pujol, Fòrum l'Hospitalet Espai interreligiós 

• Joan Font, Associació Veïns i Veïnes Som Santa Eulàlia 

• Rosa Mari Martín, Fundació Akwaba 

• Silvia Mora, Associació Cultura Tretze 

• Isabel Reina 

• Eugenia Delgado, Plàudite Teatre. Espai d'Arts Escèniques 

No assisteixen: 

• Victoria Casanova  

• Ana Paula Fernandes   

• María Luisa Bergantiños   

• David Contreras   

• Ines Rodríguez   

• Roberto Cerviño  

• Miguel Jacob Montaño   

• Javier Álvarez  

• Juan Garcia, ONGD CohesionART 

• Raül Brenchat, EMMCA 

• M.Carmen  Sánchez, Associacio gent gran de Ca N'arus 

• Kiko Segura, Fundació La Vinya 

• Asensi Montoya, Amics del Parc del Centre 

• Nuria Miró, ACAF 

• Elena Gallego  

• Josep Pereira,Terrarios Albos 

• Victor Ventura  

• Antonio Rodríguez    

• Marina Ruiz, Associacio Retina Catalunya 

• Julia Paula Portal, Associació de veïns i veïnes La Florida  

• Montserrat Sánchez, Fundació Pere Mitjans 

• Olga Rodríguez  

• Joan Manel Gutiérrez  

• Martha Cedeño  

• Juan Antonio castillo  
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• Marta Lordén  

• M.Dolores Serrano  

• Juan Luis Hidalgo  

• Toñy Mercader Pinel, JIS 

• Elisa Benítez, AFEMHOS 

• Susana Gil  

• Pilar Xifré, Associació de Donants de sang de L´Hospitalet de Lllob 

• Montserrat Parejo, Grup de Dones Collblanc-La Torrassa 

• Paca Hernández, En Comú Podem 

• Laura Alzamora, L'Hospitalet En Comú Podem 

• Francisco Javier Fenoy   

• Flora Pastor  

• Eduardo Molist  

• Enrique Richard Rodriguez, Forum l'Hospitalet 

• Sonia Planas  

• Jaume Garganté, Associació Centre Bellvitge de discapacitat intel·lectual 

• Inmaculada Martos, Comissio de festes La Florida 1983 

• Patricia Gómez  

• Elisabet Bécares, residència - centre de dia, Villablanca social-grup Pere Mata 

• Tomàs Farré  

• Carmen Flor, club deportivo señor de Luren en Barcelona ica-perú 

• Irina Rodríguez, Dynami - El teu Centre 

• Claudia Miralles  

• Julia Paula, Aviv La Florida  

• Norma Véliz, Mujeres unidas entre tierras  

• Oscar Castillo  

• Olga Rodríguez  

• David Cabrerizo  

• Juan Ruiz  

• Valentí López  

• Irene Pintor, Altaveu Jove 

• Maria Labernia, Fundació Privada La Vinya, d'acció social 

• José Gonzalo Álvarez, Videsfront 

• Verónica Cano, Escola de Vida- AFA Joaquim Ruyra 

• Stela Arais, AMRA 

• Laia Ramos, LaFundició; La Col.lectiva; Ateneu Cooperatiu de l'Hospitalet 
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1. Aprovació de l’acta de la sessió del 28.01.2025  

El Sr. Jordi Ibáñez, pregunta si hi ha alguna esmena a l’acta de la sessió anterior. Sense 

resposta en contra, s’aprova l’acta de la sessió del 28.01.2025. 

2. Actualització de l’estat del Pla de Treball de la Taula:  

El Sr. Roldán informa que, en la sessió anterior, es van identificar els espais actualment 

disponibles a La Florida i subratlla la importància de preservar-los. També destaca que 

els mercats municipals són espais idonis per a usos d'entitats. 

A continuació, explica que la següent prospecció es durà a terme als barris del Centre i 

Santa Eulàlia, amb l'objectiu de finalitzar el curs havent analitzat també Collblanc - 

Torrassa, sumant així quatre zones abans de les vacances d’estiu. En aquest context, el 

Sr. Roldán sol·licita suport per a la prospecció del Centre i de Santa Eulàlia. Els Srs. Jordi 

Ibáñez i Maria Ibáñez s’ofereixen voluntaris. Finalment, s’informa que es compartiran les 

convocatòries de prospecció amb el grup mitjançant el canal de WhatsApp perquè els 

membres de la taula que ho desitgin i hi tinguin disponibilitat s'hi puguin sumar. 

Per acabar, el Sr. Roldán proposa que l’Oficina d’Entitats L’H disposi d’un petit banc de 

recursos tècnics per a entitats, amb materials com megafonia i cadires, entre d’altres. La 

Sra. Becana informa que s’està treballant en un espai de préstec dins l’àmbit de 

l’economia social que durà a terme aquesta funció. 
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3. Informació dels grups de treball de la Taula Sectorial 

a) Grup de treball entorn a l’empadronament:  

 

El Sr. Roldán informa que el document elaborat pel grup de treball, ja tancat i exposat 

durant la sessió anterior de la Taula, està en fase de difusió. Avui ha estat presentat al 

Ple i s’ha enviat a tots els síndics de Catalunya, així com a entitats com la Coordinadora 

Obrim Fronteres, l’ECA i el FICAP. A nivell local, s’ha fet arribar a la Tinenta d’Alcalde de 

Ciutat de Drets, amb qui ja tenen programada una reunió. També s’ha enviat a l’alcalde 

i a tots els grups municipals. 

 

Així doncs, informa que el document s’està movent i ja comencen a sorgir reaccions. El 

Sr. Roldán expressa el seu desig que les conclusions sobre l’empadronament recollides 

en el document es puguin assumir progressivament per les administracions. Finalment, 

informa que també s’enviarà a la Generalitat i al Ministeri de l’Interior. 

 

D’altra banda, comunica que aviat es disposarà de la dada oficial i actualitzada del 

nombre d’habitants a la ciutat de L’Hospitalet. 

Per la seva banda, la Sra. Ibáñez informa que, des de l’Àrea de Ciutat de Drets, s’han 

reunit amb representants de la Generalitat per transmetre la voluntat de prendre mesures 

en matèria d’empadronament. 

b) Grup de treball entorn al sensellarisme 

La Sra. Monrós informa que el nombre de persones sense llar que visiten l’espai de 

portes obertes per fer ús dels seus serveis ha augmentat significativament. Per exemple, 

l’ús de les dutxes ha passat de 5-6 a 11-13 persones. Davant aquesta demanda creixent, 

s’ampliarà l’horari i s’està reorganitzant el servei per poder atendre les persones que fan 

ús de l’espai. També s’ha sol·licitat a La Vinya una nova assecadora. 



 

6 

A més, explica que s’està acompanyant aquestes persones en la recerca de feina i 

d’habitatge, i comparteix alguns casos concrets. Malgrat això, segueixen detectant 

dificultats en l’empadronament a L’Hospitalet. 

La Sra. Becana informa que, en la darrera sessió de la Taula d’Habitatge, es va afirmar 

que no hi havia problemes d’empadronament a L’Hospitalet. Tant ella com la Sra. Monrós 

discrepen d’aquesta afirmació i exposen que la realitat és diferent. 

Per la seva banda, el Sr. Solores informa que, en les sortides setmanals de Creu Roja, 

actualment s’atenen prop de cinquanta persones. Hi ha consens  entre els membres de 

la Taula que prenen la paraula en què el nombre de persones sense llar continua 

augmentant. 

4. Actuacions de l’Oficina d’Entitats L’H 

La Sra. Anna Santarrosa informa que s’ha posat en marxa l’enquesta de formació de 

l’Oficina d’Entitats L’H, però s’han rebut poques respostes, fet que impedeix extreure 

conclusions definitives. 

Aquest mes també s’ha iniciat el treball per fomentar el voluntariat a la ciutat. S’està 

elaborant un diagnòstic a partir d’una enquesta dirigida a les entitats que compten amb 

voluntariat, que servirà com a punt de partida per al procés participatiu en aquest àmbit. 

A més, exposa que, al web de l’Oficina d’Entitats, ja hi ha un espai habilitat per publicar 

crides de voluntariat i convida tothom a visitar-lo. 

D’altra banda, informa que la setmana passada es van finalitzar les sessions informatives 

sobre les subvencions per a entitats. 

Per la seva banda, la Sra. Maria Ibáñez comunica que, des de l’Oficina, es volen impulsar 
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tallers informatius per a la creació de Punts Liles per part de les entitats. L’objectiu és 

dotar-les de la informació necessària per assumir aquesta funció en els seus actes. 

5. Informacions diverses  

 

a. Constitució de la TS de l’Habitatge 

El Sr. Jordi  Ibáñez informa que ja s’ha constituït la Taula Sectorial de l’Habitatge i que 

les inscripcions estan obertes per a les persones que desitgin participar-hi. 

El Sr. Solores informa que el dia 4 de març hi ha la sessió referent a aportacions per al 

nou Pla Local de l’Habitatge. 

b. Coincidència de les sessions de la Taula amb el Ple i valoració de la 

conveniència de mantenir o modificar el dia de la sessió. 

Els membres de la Taula Sectorial presents a la sessió acorden mantenir el mateix horari 

fins a la pausa per les vacances d’estiu, malgrat la coincidència amb el Ple. 

c. Precs i preguntes 

El Sr. Alejandro Moreno, de l’entitat Espíritu de Santa Cruz de la Sierra, informa que ha 

tingut un conflicte amb la Comissió de Festes de Santa Eulàlia. Considera que la seva 

és una entitat d’àmbit estatal, però amb presència a Santa Eulàlia. Explica que no se’ls 

ha permès participar en futurs esdeveniments festius del barri, al·legant que no estan 

ubicats en aquest barri. 

Afegeix que l’entitat està correctament registrada. Destaca que la seva associació té una 

vocació sociocultural i treballa per afavorir la cohesió de la ciutadania d’origen estranger. 



 

8 

El Sr. Jordi Ibáñez informa que es demanarà informació a la regidoria i a la Comissió de 

Festes de Santa Eulàlia, i que les respostes es presentaran a la següent sessió. 

No havent-hi més assumptes de què tractar, el President aixeca la sessió del dia 25 de 

gener de dos mil vint-i-cinc, de tot el qual com a assistència tècnica en dono fe. 

La pròxima sessió serà el 25 de març a les 18:15 h. 
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